
Göteborgs Bridgeförbund

Protokoll styrelsemöte 12, 21 aug 2008 

Närvarande: Jan Hugosson, Göran Johansson, Bo Appelqvist, Ingerun Syrén-Sjösvärd, Ella 
Olsson och Lillemor Hagberg.

. 
1. Ordföranden förklarar mötet öppnat.

2. Dagordningen fastställs

3. Till justeringsmän väljs Jan H. och Göran J.

4. Åtgärdslistan genomgås.
..

 En jubileumskommitté bestående av Bosse Ström, Göran Johansson 
och Lillemor Hagberg arbetar med Jubileumssilvertävlingen den      
4 oktober. Mötet beslutar att deltagaravgiften blir 80:- per spelare 
och att GBF bjuder på lunchmacka samt mingel.

 Göteborgsligan flyttas till måndag/tisdag.
 GBF:s stadgar har utdelats till alla i styrelsen.
 Övergång till Spaderhemsidan på nätet kommer att ske först när den 

sidan har en bättre layout.
 Avlagda kortlekar har vidarbefodrats till Högsboanstalten.

5. Ekonomisk rapport
Ekonomirapporteringen behandlas under punkten Förberedelser för årsmötet.

6. Inkomna skrivelser
 Skrivelse har inkommit från Elzbieta Gajewska angående att 

återinföra pappersprotokollet vid sidan av BridgeMate. Förslaget ses 
inte som genomförbart. Vidare önskar Gajewska en kontaktsida på 
hemsidan för partnerförmedling till olika tävlingar. Styrelsen anser 
det vara klubbarnas ansvar att ordna detta,

 Bridgens Dag arrangeras i Göteborg den 31 augusti i Nordstan. Arne 
Larsson informerar om Bridgeskolan och bridge kommer att spelas 
vid ett antal bord, förslagsvis MiniBridge. Jan H. ansvarar för detta 
med bistånd av Ingerun S.

 Skrivelse har inkommit från Andreas Winge angående dåligt 
uppförande vid bridgebordet vid en klubbtävling. Vederbörande har 
varit tydligt alkoholpåverkade. Bo A. har varit i kontakt med 
tävlingsledaren. GBF avser att rikta en skrivelse till klubbarna samt 
anslag i Bridgens Hus där alla informeras om att uppenbart 
alkoholpåverkade spelare måste rapporteras, avstängas eller att 
klubben agerar på annat lämpligt sätt. Bo A. ansvarar för detta.



 FSB arrangerar en Distriktsträff i Örebro den 18-19 oktober. Göran 
J. och Jan H. anmäler intresse att deltaga.

 Skrivelse har inkommit från Västerbotten angående önskemål om 
ändrade sanktionsbestämmelser för lagtävling med silverpoäng. GBF
ställer sig negativ till förslagen. Ingerun S. och Göran J. reserverar 
sig mot beslutet.

 Skrivelse har inkommit från en klubb angående förtjänsttecken 
Silver med lagerkrans till en klubbfunktionär. Klubben ombedes att 
inkomma med komplettering av ansökan.     

7. Övriga rapporter.
Inga rapporter finnes.

8. Nytt från FSB
Ingenting nytt har inkommit under denna period.

9. Förberedelser inför årsmötet
Handlingarna inför årsmötes genomgås och vissa justeringar görs. Två motioner har 
inkommit. 
En motion från Anna Wallgren, BK Lyx avseende möjlighet till partnersökning på 
hemsidan. Styrelsen förordar avslag med hänvisning till att detta måste lösas på 
klubbnivå. 
En motion från Elin Lindström-Claessen m.fl. avseende satsning på Juniorbridgen i 
distriktet. Styrelsen ser positivt på idéerna och tankarna och vill gärna att en 
”ungdomskommitté” tillsätts för att seriöst titta på vad som kan göras. Beslutas att i 
budgeten för 2008-2009 ”märka” poster för juniorrekrytering m.m. Kontakt har tagits 
med GBJ och FSB för att tillsammans hitta möjligheter att driva ett pilotprojekt inom 
distriktet. Styrelsen avslår motionen i dess befintliga skrivning med hänvisning till 
ovanstående föreslagna åtgärder. 

10. Tävlingsverksamheten
 Tävlingskalendern för 2008-2009 finns på hemsidan.
 Junior-DM spelas i början av september. Beslutas att samma typ av 

plaketter som delas ut i övriga DM-tävlingar skall delas ut här.
 Ett Göteborgsrally kommer att spelas under spelåret. Efter 

tävlingsomkostnaderna fördelas prispotten på 40% till enskild tävling
och 60% till Rallypriser. 

11. P2010
Alla i styrelsen tänker igenom den vision för Göteborgs Bridgeförbund som framlades
vid förra styrelsemötet och meddelar synpunkter till Jan H.

12. Bridgens Hus
Hyresavtalen är utskickade till alla klubbar och förväntas undertecknas innan 
spelårets början. Fredagsklubben spelar vid två tillfällen under augusti och betalar 
extra halv månadshyra för detta. Sal/Wasa planerar ett Rally omfattande sex 
deltävlingar och betalar hyra för de tisdagskvällar som blir aktuella fr.o.m. september 
månad.



13. Övriga frågor.
 Frågan om resebidrag för juniorer för deltagande i riksläger och vissa

tävlingar på annan ort diskuteras. GBF betalar hälften av 
kostnaderna. Deltagande juniorer i DM-tävlingar, Ligan och Manfred
Kamras Minne betalar halv startavgift. I Allsvenskan betalar juniorer
samma avgift som övriga deltagare.

14. Nästa möte
Nästa möte sker i anslutning till Årsmötet den 9 september 2008.

15. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat

Vid protokollet Justeras Justeras

Lillemor Hagberg Jan Hugosson Göran Johansson


